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Verslag 09 januari 2025 – Locatie Geuzenkwartier 166  
 
Aanwezig Wijkplatform (WP) 
Henny van Zanten, Rob Steinebach, Eric Nijst, Menno van den Berg, Daniëlle 
Abrahams, Henk Jan Kiewiet, Herman van der Kraats, Wim Kuijt (voorzitter) 
 
Wijkbureau Noordwest 
Lotte Sterkens 
 
Ondersteuning  
Thijs-Jan Lanning (Lawine Communicatie) 
 
Afwezig met bericht  
Esther Kersten, Benno van der Maten, Kaj Burema, Mariska Hilhorst is gestopt en zal 
niet meer aanwezig zijn. 
 
Kalender 2024-2025: 

• Wijkplatformbijeenkomsten 2025: 9 januari, 13 maart 2025, 8 mei,10 juli, 11 
september, 13 november 

• DB-vergaderingen 2025: 28 januari, 25 februari, 25 maart, 22 april, 27 mei, 24 
juni, 26 augustus, 30 september, 28 oktober, 25 november, 30 december 

• Staat van de Wijk: onbekend  
 
 
1. Opening  
Voorzitter opent de vergadering om 20:11 uur  
 
2. Mededelingen 

• Voorzitter doet verslag van 3 ingekomen stukken:  
o Er is een uitnodiging binnengekomen voor een bijeenkomst op 21 

januari over de toekomst van de sportvelden op sportpark Wesley 
Sneijder. Henny van Zanten gaat sowieso. Wim stuurt de uitnodiging 
door aan de leden van het WP. De bijeenkomst is een bijpraatsessie 
over de eerdere bijeenkomst in november. Het idee is dat er voor 1 
februari een plan is over de toekomst van het park. Wim verzorgt de 
aanmeldingen. 

o Wijkbericht over de Herontwikkeling van de Prinses Julianaschool op 
de ASW. Ook hiervoor geldt dat er meegepraat kan worden. Wim stuurt 
ook dit Wijkbericht door aan de leden. In het wijkbericht staat een link 
naar een digitale vragenlijst waarin ideeën over de toekomst van het 
gebouw kunnen worden ingevuld 

o Op 14 februari maakt wethouder Dennis de Vries weer een 
rondwandeling door de wijk van 12-13 uur. De wethouder wil graag dat 
er een thema aan gekoppeld wordt. In eerste instantie was het gebied 
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breed: Noordwest. Eric vraagt of hij dit keer naar Zuilen kan komen. 
Henny beaamt dat het ook zijn voorkeur heeft dat de wethouder de weg 
van Ondiep naar Zuilen oversteekt. Besloten wordt dat de 
rondwandeling deze keer in Zuilen zal plaatsvinden. Nadat Eric eerst 
aangaf erbij te zullen zijn en de wethouder naar Zuilen te zullen 
trekken, geeft hij bij nader inzien aan op deze datum toch niet te 
kunnen. 
Over het thema wordt gediscussieerd. Daniëlle wil graag dat het thema 
een groen karakter heeft. Lot geeft aan dat Daniëlle al een plan heeft 
lopen over bij de Prins Bernhardlaan, het gaat hierbij over groen en 
verkeersveiligheid. Daniëlle is daarbij. 
Wim geeft aan dat 2 thema’s waarschijnlijk beter is. Gestart wordt om 
12 uur bij de Colour Kitchen. 
Rob vult aan dat het in zijn ogen goed is om ook naar andere thema’s 
te zoeken, waar de wethouder nog niet zo vaak mee te maken heeft 
gehad. Rob denkt hierbij aan zaken als Bestaanszekerheid. Het lijkt 
lastig om toe te voegen in de wandeling, maar Rob geeft als voorbeeld 
een dame die in de problemen zat in verband met het isoleren van haar 
woning. Ze was te veel geld kwijt aan energiekosten dankzij haar slecht 
geïsoleerde woning, dat zij financieel in de problemen kwam. Dit als 
voorbeeld. Rob geeft aan dat er creatiever gedacht moet worden over 
thema’s. Bijvoorbeeld tijd in bouwen om even met iemand te praten op 
de route. 
Besloten wordt dat het WP het thema benoemt en met een inhoudelijk 
voorstel komt. Henk Jan, Menno, Daniëlle en Henny zullen erbij zijn en 
de wandeling voorbereiden. Henk Jan inventariseert de onderwerpen 
en vraagt de leden knelpunten naar hem te mailen (inclusief namen van 
bewoners die betrokken zijn bij een knelpunt) zodat deze kunnen 
worden meegenomen in de wandeling. 

• Agenda wordt vastgesteld. 
 
3. Terugkijken op Staat van de Wijk 2024 
Voorzitter bedankt voor het verslag. WP is tevreden.  
Wim geeft aan zijn bedenkingen te hebben bij de locatie waarin het evenement is 
gehouden. Dat de bijeenkomst aan de rand van de wijk is gehouden bij ZIMIHC in 
Zuilen en niet centraal in de wijk was te zien aan de opkomst. Bewoners uit de 
omgeving van het Vorstelijk Complex relatief oververtegenwoordigd en uit Pijlsweerd 
weinig mensen. Dit heeft te maken met de afstand. 
 
Wim wil hieruit de les trekken dat er voor de volgende editie eerder een datum wordt 
vastgesteld en sneller een ruimte wordt gevonden die centraal in de wijk ligt. Henk 
Jan en Daniëlle geven aan dat er dit jaar minder promotie lijkt te zijn gemaakt. 
Herman wijdt de mindere opkomst van met namen ouderen uit Ondiep toch zeker 
aan de afstand. Vorig jaar waren er veel meer bezoekers uit Ondiep.  
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Volgens Henny heeft het ook met de thema’s te maken. Henk Jan geeft aan dat de 
thema’s vorig jaar de mensen meer bezighielden en voor meer aanloop zorgden en 
dat het dit jaar meer zoeken was. 
 
Menno geeft aan dat de vorm waarvoor gekozen is, hem niet erg aansprak. Liever 
meer centrale aanpak in zijn ogen. Eric geeft aan dat de aanpak in thema’s zoals dat 
dit jaar geschiedde hem juist aansprak. Wim en Henk Jan vonden de gesprekken 
aan de tafels prettig. 
 
Henny kan zich vinden in de woorden van Menno. 
 
Rob mist de kracht van de vorige editie. Hij mist de interactie met de wijkwethouder 
en vindt eigenlijk dat in de oorspronkelijk opzet een avond als deze rondom de 
wijkwethouder moet worden gebouwd. Nu was het ‘systemisch’ Politiek moet meer 
naar de mensen in zijn ogen. Op deze manier was het niet goed. Ook de zaal was 
niet goed in zijn ogen. Meer voorkeur voor Geuzenkwartier en DHSC-kantine. 

 
Daniëlle geeft aan dat mensen als Eric Hol of vanuit het Museum van Zuilen, op een 
avond als deze ook even aan het woord zouden komen. Volgens Daniëlle was dit 
Eric Hol ook toegezegd. Tot haar verbazing is dit niet gebeurd en is hierover in de 
notulen van het WP van 14 november niets geschreven. 
 
Henk Jan geeft aan dat het niet is afgesproken dat Eric Hol spreektijd zou krijgen. De 
discussie hierover gaat nog even door. Henk Jan geeft aan dit ook met Ady te 
hebben besproken. 

 
Rob geeft aan dat naar zijn mening bewoners zou zijn toegezegd iets kunnen zeggen 
tijdens de bijeenkomst en dat heeft hij Eric ook gemeld. Hij geeft aan het hierbij te 
hebben gelaten. 

 
Zie hieronder ook punt 8 van dit verslag voor uitleg over de notulen van de 
vergadering van 14 november. 

 
Daniëlle vraagt zich af of zij de enige is die het zo heeft gehoord. Zij vindt de gang 
van zaken ‘schandalig’. Rob stelt hierop deze toon van de discussie niet op prijs te 
stellen. 

 
Voorzitter stelt vast dat er overeenstemming is over het idee dat tijdens deze laatste 
Staat van de Wijk de balans tussen het in gesprek met de wethouder te weinig was 
en er relatief te veel tijd is besteed aan overleggen aan de tafels. Dit moet de 
volgende keer anders. In de strakke planning bleef er te weinig ruimte over voor 
vragen en opmerkingen waardoor het gesprek te weinig op gang kwam. 

 
Henny geeft aan dat de naam van de bijeenkomst wellicht te onduidelijk is om veel 
aandacht te genereren. Rob legt hierop nog een keer de opzet van de eerste editie 
uit en dat die meer dynamiek gaf. Een andere titel kan altijd volgens hem. 

 



Bijeenkomst Wijkplatform Noordwest 

 4 

Henny bedankt de organisatie. Wim sluit zich daarbij aan maar benadrukt dat de 
organisatie de volgende keer eerder moet starten. Voorstel: datum prikken tijdens de 
volgende vergadering. Eerste actie moet na de zomer beginnen, voor de zomer moet 
locatie en datum worden gekozen.  
 
Lotte geeft aan dat Dennis erg enthousiast was over de huidige aanpak. Ze 
benadrukt ook snel te zijn met het reserveren. 
 
Lotte wordt gevraagd voor de volgende vergadering WP erachter te komen welke 
data uit zouden komen voor de wethouder. 
 
Henk Jan vult aan dat iedereen alvast ook daarvoor kan gaan nadenken over 
onderwerpen. 

 
4. Updates vanuit de werkgroepen  
 

• Werkgroep Groen  
Henny geeft aan dat de werkgroep Groen op 22 januari weer bij elkaar komt. Op 
de agenda staat in ieder geval het gesprek met Frank Vogel (Wijkopzichter). Henk 
Jan geeft aan dat op 1vandaag een item was dat het niet duidelijk is hoe het 
groen in steden zich ontwikkelt. Dit komt doordat gemeente wel bijhouden of er 
groen bijkomt maar niet wat eraf gaat. Ook is er geen extra geld voor groene 
initiateven. En ondanks dat de begroting is vastgesteld wil de werkgroep wel 
bespreken of er een brief naar de gemeente gestuurd moet worden om de zorgen 
te delen. De werkgroep komt met een voorstel en legt deze dan voor. 
 
Henny vraagt aan Lotte of er een overzicht kan komen van de mensen die bezig 
zijn met groen zodat de werkgroep makkelijker schakel met de juiste mensen. 
Lotte zal bij de afdeling zelf nagaan of zij een overzicht hebben. Henny geeft aan 
dat het niet altijd duidelijk is met wie er geschakeld moet worden. Lotte geeft aan 
dat het voor haar makkelijker is om de juiste namen door te geven als concreter 
wordt waar de behoefte is om over door te praten. 

 
• Werkgroep Wonen: 
Rob geeft aan dat er 2 energiebijeenkomsten zijn geweest> Een bijeenkomst had 
met helaas een lage opkomst. Daar heeft Rob gesproken met het Zuilens 
energieteam. Dit team verzamelt en deelt informatie over mogelijkheden om 
energie te besparen. Ook stimuleren ze dat bewoners gezamenlijk actie 
ondernemen. De andere bijeenkomst was beter bezocht en dat ging over isoleren 
en de subsidiemogelijkheden. Wel merk je dat de warmtetransitie voor veel 
mensen een ver van mijn bed show is. De enquête die is uitgezet heeft veel 
response gehad. Daarvan hebben 154 mensen hebben aangegeven wel iets te 
willen doen binnen de energietransitie of wijkplatform of het Zuilen’s energieteam. 
Nu moet er actie komen om die 154 mensen te activeren. 
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Een belangrijke discussie moet nog gevoerd worden en dat is wie welke 
beslissingen gaan nemen. Duidelijk is dat dit een proces is waar een lange adem 
voor nodig is. 
 
• Werkgroep Gezondheid:  
Eric geeft aan dat de werkgroep de uitkomsten van het groepsgesprek over 
gezondheid tijdens de Staat van de wijk zal bespreken. 
 
Rob, Esther en Anneke hebben een gesprek gehad met Mevrouw Ooievaar. Doel 
van het gesprek was het betrekken van bewoners bij preventie. Afgesproken is 
dat de werkgroep Gezondheid aanschuift bij de wijkalliantie om uit te wisselen 
hoe de diverse initiatieven en ideeën van bewoners beter kunnen landen. 

 
5. Voorstel begroting 2025 
Henny geeft aan dat het voorstel is rondgestuurd. Hij is benieuwd of iedereen 
akkoord gaat. Henk Jan geeft aan dat er ook middelen zijn gereserveerd voor een 
kerstborrel. Hij vraagt zich als coördinator af of hij dit nog moet doen. Wim geeft aan 
dat dit voor nu al geregeld is. 
 
Lotte geeft aan dat de problemen met het zakensysteem een dezer dagen zijn 
opgelost. Hierdoor worden de aanvragen in de loop van de week uitbetaald.  
 
De begroting wordt goedgekeurd. 
 
6. Planning Wijkplatform 
Wim geeft aan dat de afspraak is dat we 1 keer per 2 maanden bij elkaar komen. Na 
een half jaar bekijken we of dit een goed ritme is. Een andere afspraak is dat we op 
2de donderdag bij elkaar komen. De volgende is gepland op 13 maart. 
 
Wim geeft aan dat het wijkplatform ook Eva Oosters eens wil uitnodigen. Vraag is of 
de wethouder dan op een donderdag wil langskomen in maart, mei of juli. 
 
7. Ontwikkelingen in de Wijk 
Rob vraagt zich af wat de bedoeling is van dit onderwerp. Wim geeft aan dat dit punt 
vooral is bedoeld om signalen uit de wijk op te halen en met elkaar te bespreken of 
het wijkplatform hierop moet gaan acteren. 
 
Daniëlle geeft aan dat zij een signaal heeft gehad dat er bushalte wordt verplaatst op 
de Van Tuylkade. Henny geeft aan dat de nieuwbouw voortvarend gaat en dat de 
Rode Brug weer open is vanaf een kant. 
 
Rob geeft aan dat de vergadering vrij procesmatig is. Hij zou graag ook meer ruimte 
willen hebben voor een inhoudelijke discussies over een specifiek onderwerp. Menno 
stelt voor om een voorraadagenda met onderwerpen op te stellen. 
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Wim geeft aan dat er mensen zijn uitgenodigd om bijvoorbeeld over veiligheid te 
spreken. Rob vraagt zich af wat bedoeld wordt met veiligheid. Het is de bedoeling dat 
de wijkmanager langs komt. 
 
Ander onderwerp is bijvoorbeeld gebiedsontwikkeling rond station Zuilen. Rob stelt 
voor om Bastiaan Stafhorst van Woonin uit te nodigen om met het te hebben over 
isoleren en vergroening. Wim geeft aan dat dit mogelijk in mei kan gebeuren.  
 
 
8. Verslag vorige vergadering 

• De notulen van de WP-bijeenkomst in november worden door de vergadering 
vastgesteld zoals beschreven.  
 
Daniëlle is het hier niet mee eens. Henk jan geeft aan dat de overige leden 
van de vergadering een ander beeld hebben dan door Daniëlle beschreven. 
 
Thijs-Jan geeft aan de vergadering terug te luisteren en te checken. Hieruit 
blijkt dat tijdens de bijeenkomst van 14 november de voorzitter heeft 
aangegeven dat er met Eric, de wethouder en vertegenwoordigers van het 
wijkbureau was afgesproken dat hij geen 5 minuten spreektijd kreeg maar zou 
aanschuiven bij een van de tafels. Met Ady Hoitink was besproken dat hij best 
een vraag mocht stellen plenair. Tijdens de bijeenkomst is vervolgens nog 
heel wat gediscussieerd en besproken door onder meer Rob, Henk Jan en 
Daniëlle maar het standpunt is niet veranderd. (Dit is terug te luisteren op de 
dictafoonopnames van de notulen) 
 

9. Rondvraag 
• Daniëlle geeft aan dat er schot zit in de initiatieven rond geveltuintjes. 
• Henny geeft aan dat Kaj er mee stopt en dat nog niet duidelijk is wie hem gaat 

vervangen. Lotte vraagt zich af of het een idee is om Ed en/of Micha uit te 
nodigen. Het DB neemt dit mee in de vergadering van 28 januari. 

• Henk Jan geeft aan dat in de Buurtagenda de focus ligt op de prachtwijken en 
minder op de gehele wijk. Hij wil dit graag agenderen. 

 
10. Sluiting 

• Voorzitter sluit de vergadering om 22:02 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Actielijst 
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Nr. Datum Actie Wie 
2. 12-09-24 Doel van aangeboden informatie wordt aangegeven DB 
3. 12-09-24 Doel van de diverse agendapunten wordt voortaan 

beschreven 
DB 

4. 12-09-24 Eric informeert Eric Hol dat Wijkplatform akkoord is 
met voorstel Belevingsonderzoek. GEDAAN? 

Eric 

5. 12-09-24 Agenderen ‘Wat kan het wijkplatform bijdragen aan de 
buurtagenda’s van Pijlsweerd en Ondiep’ 

DB 

6. 12-09-24 Uitnodigen wethouder Eva Oosters voor het 
wijkplatform. Maart, mei of juli 

DB 

7. 12-09-24 Uitnodigen voorzitter van de ondernemingsvereniging 
#ASW030 voor het wijkplatform 

DB 

8. 12-09-24 Agenderen en voorbereiden van de volgende 
onderwerpen: signalen van verhuurders, signalen over 
ongedierteoverlast en de verkeersituatie op de 
Amsterdamsestraatweg 

DB 

9. 10-10-24 Elke werkgroep vult maandelijks het voortgangsformat 
in en stuurt deze op aan Eric 

Allen 

10. 09-01-25 Voorraadagenda met onderwerpen opstellen DB 
11. 09-01-25 Wijkmanager uitnodigen om te praten over veiligheid. DB 
12. 09-01-25 Bastiaan Stafhorst van Woonin uitnodigen te praten 

over isoleren en vergroenen.  
DB 

13. 09-01-25 Werkgroep Groen komt met voorstel over brief naar 
gemeente over zorgen omtrent ontwikkeling groen.  

WG 
Groen 

14. 09-01-25 Volgende vergadering datum en locatie Staat vd Wijk 
bepalen 

Allen 

15. 09-01-25 Thema’s benoemen en onderwerpen en knelpunten 
aandragen bij Henk Jan voor wandeling door de wijk 
14 februari. 

Allen 

  
 
 
 


